

ملاحظات	النص الجديد	النص الحالي
	<p>مادة (5): المركز الرئيسي للشركة</p> <p>المركز الرئيسي للشركة يقع في مدينة الخبر بالمملكة العربية السعودية و يجوز لمجلس الإدارة أن ينشئ لها فروعاً أو مكاتب أو توكيلات أخرى داخل المملكة أو خارجها .</p>	<p>مادة (5): المركز الرئيسي للشركة</p> <p>المركز الرئيسي للشركة يقع في مدينة الرياض بالمملكة العربية السعودية و يجوز لمجلس الإدارة أن ينشئ لها فروعاً أو مكاتب أو توكيلات أخرى داخل المملكة أو خارجها .</p>
	<p>مادة (17): شراء الأسهم</p> <p>يجوز ان تشتري أو تباع الشركة اسهمها سواء العادية منها أو الممتازة، أو ترتهنها. كما يجوز للشركة شراء أسهمها لتخصيها لموظفي الشركة ضمن برنامج أسهم الموظفين، وفقاً للضوابط التي تضعها الجهة المختصة، ولا يكون للأسهم التي تشتريها الشركة أصوات في جمعيات المساهمين.</p>	<p>مادة (17): شراء الأسهم</p> <p>يجوز ان تشتري الشركة اسهمها سواء العادية منها أو الممتازة، أو ترتهنها. كما يجوز للشركة شراء أسهمها لتخصيها لموظفي الشركة ضمن برنامج أسهم الموظفين، وفقاً للضوابط التي تضعها الجهة المختصة، ولا يكون للأسهم التي تشتريها الشركة أصوات في جمعيات المساهمين.</p>

The amending of company bylaws articles

Current text	New text
<p style="text-align: center;"><u>Article (05):</u> <u>Head Office of the Company</u></p> <p>Head office of the Company located in the city of Riyadh, Kingdom of Saudi Arabia. However, the Board of Directors may establish other branches, offices or agencies of the Company within the Kingdom or abroad</p>	<p style="text-align: center;"><u>Article (05):</u> <u>Head Office of the Company</u></p> <p>The Company's Head Office is located in Khobar City, Saudi Arabia; and the Board of Directors may establish branches, offices or other agencies inside or outside the Kingdom.</p>
<p style="text-align: center;"><u>Article (17):</u> <u>Stock Repurchase</u></p> <p>The company may buy its shares, whether ordinary or preferred, or as a mortgage. The company may also purchase its shares to allocate them to the company's employees within the employee share program, in accordance with the controls laid down by the competent authority, and the shares that the company buys shall not have votes in the shareholders' assemblies.</p>	<p style="text-align: center;"><u>Article (17):</u> <u>Stock Repurchase</u></p> <p>The company may buy or sell its shares, whether ordinary or preferred, or mortgage them. The company may also purchase its shares to be allocated to the company's employees within the employees' shares program, in accordance with the regulations laid down by the competent authority. The purchased shares by the company shall not have votes in shareholders' associations.</p>